
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. január 20-án tartott üléséről 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 

● Szőllősy Blanka felkérte Almássy Áront, Kállai Domokos akadályoztatása miatt 
az ülés emlékeztető vezetőjének.  
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (10./2025 KHK határozat) 
 

 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x      

Gubián Ádám szavazati jog x      

Horváth Balázs szavazati jog     x  

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog x      

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog x      

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

 
● Szőllősy Blanka felkérte Pinti Panka Rebekát és Széll-Kovács Júliát, Tóth 

Márton és Langár Ákos István akadályoztatása miatt a január 29-ei Kari 
Tanácson való helyettesítésre. 
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

(11./2025 KHK határozat) 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (12./2025 KHK határozat) 
 

2. Szőllősy Blanka előterjesztette a január 13-án megtartott ülés emlékeztetőjét.  
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (13./2025 KHK határozat) 
 

3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 
● Beszámolt a legutóbbi Elnöki Értekezlet történéseiről, amely keretein belül 

a fenntartóváltásról, a BME tulajdonában lévő gödi szállásról, egy a 
gólyatáborok népszerűsítését segítő brand megalkotásáról, valamint a 
diákváros kialakításával foglalkozó munkacsoportól esett szó.  

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az oktatási területtel kapcsolatos tematikus HK-s e-mail címre 
beérkezett hallgatói megkeresésekről. 

 
5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a MŰEPER rendszerébe beérkezett közéleti és közösségi 
ösztöndíj pályázatokról. 

● Ismertette a szerdai Pályázati Bizottság ülés kezdésének időpontját.  
 

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 
● Ismertette a képviselettel a héten esedékes időpontokat, amelyeken a 

szociális bírálói vizsgákra tartanak felkészítéseket Széll-Kovács Júliával. 
 

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet a héten kiküldött gazdasági területhez 

kapcsolódó segédanyagokról. 
 

8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a tudásátadásairól Langár Ákos Istvánnal, amelyeket a 

kollégiumi férőhelyek kiosztásának folyamatáról folytattak. 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Felhívta a képviselet figyelmét a kollégiumi férőhely pályázat leadásának 
határidejére. 

● Ismertette a következő Külső Kollégiumi Bizottság ülés időpontját. 
 

9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt az Egyetemi Külügyi Bizottság következő ülésének időpontjáról. 
● Tájékoztatta a képviseletet Dr. Tóvölgyi Sarolta, Erasmus+ Koordinátorral 

való  megbeszélésről. 
● Ismertette a képviselettel az Erasmus+ pályázatok elbírálására kijelölt 

időszakot. 
 

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 
● Ismertette a képviselettel a következő rendezvény részleteit. 

 
11. Langár Ákos beszámolt az előző EHK ülés óta történtekről: 

● Beszámolt az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon. 

● Beszámolt a pályázati, illetve a kollégiumi területet érintő aktuális 
információkról. 

● Tájékoztatást tett az EHK Pusztay Botonddal folytatott Állásbörzével 
kapcsolatos megbeszéléséről.  

● Ismertette a képviselettel az EHK-ban történt személyi változást, valamint, 
hogy az oktatási referensi pozíció visszaszállt elnökségi hatáskörbe. 

● Tájékoztatta a képviseletet a január 23-ai BME felvételi fórumról. 
● Beszámolt a fenntartóváltással kapcsolatos részletekről, valamint az 

IFUA-val való egyeztetésről. 
● Ismertette a képviselettel a BME Mikulás kupa szervezésének állapotát. 
● Beszámolt az állami férőhelyekről folytatott EHK-s egyeztetésekről. 

 
12. Előterjesztések: 

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a GT Times 2025 évi 
Szerkesztőségi pályázat pályázati kiírására és adatlapjára vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/1 arányban elfogadta. 

 (14./2025 KHK határozat) 
 

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a 2025 évi tavaszi féléves 
Tankörvezetői pályázatra és adatlapra vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (15./2025 KHK határozat) 
 

● Gubián Ádám előterjesztette javaslatát a 2024/25/2-es félévre vonatkozó 
GTK HK rendezvénynaptárára vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (16./2025 KHK határozat) 
 

 
 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


 
 
 

 
 

● Gubián Ádám előterjesztette javaslatát a 2025-ös Rendezvényszervező 
Csoport névsorára vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (17./2025 KHK határozat) 
 

13. Egyebek: 
● Bátai Anna tájékoztatta a képviseletet, a közeljövőben esedékes 

feladatvállalási lehetőségről, felhívta a figyelmet az éves rendezvénynaptár 
felülvizsgálatával kapcsolatos külső kommunikáció véleményezésére, 
illetve ismertette a képviselettel a Sportszervező Csoport működésének 
felülvizsgálatára tervezett stratégiai bizottsági ülés időpontját. 

● Ölveczki Máté emlékeztette a képviseletet a belső tudástár frissítésével 
kapcsolatban. 

● Varga Viktor beszámolt, Dr. Logó Emma oktatási dékánhelyettestől kapott 
felkéréséről a BME GTK képviseletére, egy budai gimnázium által 
szervezett pályaorientációs napon. 
 
 

Az ülés időtartama: 2 óra 57 perc (21:00-23:57) 
A következő ülés ideje: 2025. január 27. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. január 20. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

 

 
 

 



 
 
 

 
 
Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

10. 
A GTK HK megválasztotta Almássy 

Áront az ülés emlékeztető 
vezetőjének. 

14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

11. 

A GTK HK elfogadta, hogy Tóth 
Mártont és Langár Ákos Istvánt 

akadályoztatásuk miatt Pinti Panka 
Rebeka és Széll-Kovács Júlia 

helyettesítsék a január 29-ei Kari 
Tanácson. 

14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

12. A GTK HK elfogadta a 2025. január 
20-ai ülés napirendi pontjait. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

13. A GTK HK elfogadta a 2025. január 
13-ai ülés emlékeztetőjét. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

14. 

A GTK HK elfogadta a GT Times 
2025 évi Szerkesztőségi pályázat 

pályázati kiírására és adatlapjára tett 
javaslatot. 

13 0 1 0 Pinti Panka Rebeka 

15. 

A GTK HK elfogadta a 2024/2025 
tavaszi félévének Tankörvezetői 

pályázatának pályázati kiírására és 
adatlapjára tett javaslatot. 

14 0 0 0 Pinti Panka Rebeka 

16. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2-es 

félévre vonatkozó GTK HK 
rendezvénynaptárára tett javaslatot. 

14 0 0 0 Gubián Ádám 

17. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

Rendezvényszervező Csoport 
névsorára tett javaslatot. 

14 0 0 0 Gubián Ádám 

Mellékletek: 

● 2025. január 13. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_01_20 
● Rendezvényszervező Csoport 2025 Névsor javaslat 
● Végleges Rendezvénynaptár 2025 
● GT Times szerkesztőségi kiírása 2025 adatlap 
● Tankörvezetői Pályázat 2024_2025_2 verzió_ 1.docx 

 
 

 


